
KVV/10/2025 
 

Zápis z 10. jednání Komise pro výchovu a vzdělávání 
zřízené Radou města Příbram na období 2023–2026 

 

Datum: 5. únor 2025 

Místo:  Tyršova 106, zasedací místnost (Zámeček – 1. patro)  

Účast:             -  viz prezenční listina 

  -  komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů (z 8) 

  -  omluvena: Ing. Jana Poskočilová 

Host:  - Markéta Benešová, referentka OŠKS 

 

  

Koordinátor komise:   Mgr. Martina Brettlová, OŠKS 

 

Program: 

1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu jednání 

3. Aktuální informace – vedoucí OŠKS, předsedkyně komise, koordinátorka komise 

4. Diskuse nad Programem pro poskytování dotací v oblasti výchova a vzdělávání pro rok   

                 2025 

5. Posouzení a věcné vyhodnocení žádostí o poskytnutí dotací v oblasti výchova a vzdělávání  

                 pro rok 2025 a předložení návrhu doporučujícího projekty radě města, které by měly být  

                 podpořeny, včetně návrhu výše podpory 

6. Projednání návrhu na financování ŠSL 

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

 

Průběh jednání:  

ad 1) Jednání bylo zahájeno předsedkyní komise Mgr. Zorkou Brožíkovou, přivítání hosta. 

 

ad 2) Předsedkyně komise navrhla změnu v programu jednání spočívající v předsunutí bodu 6 

(Projednání návrhu na financování ŠSL) před bod 4. z důvodu přítomnosti M. Benešové, 

koordinátorky sportovní komise a přečíslování tohoto bodu a následných o 1 pořadí.                      

                        hlasováno   7/0/0 

Program byl schválen v upraveném pořadí                                 hlasováno   7/0/0       

 

ad 3) Koordinátorka komise informovala o současné činnosti OŠKS a příbramských škol; především 

bylo diskutováno o plánované změně financování nepedagogických pracovníků ve školách. 

Předsedkyně komise informovala přítomné o apelaci pana starosty týkající se četnosti jednání komisí 

města a účasti členů komisí na těchto jednáních. Nízká účast může vést k odvolání člena komise. 

V naší komisi jsou všichni členové aktivní – viz přehled účasti na webových stránkách města. 

 



ad 4) Na 9. jednání KVV byl odhlasován návrh na financování školní sportovní ligy (ŠSL). 

Předsedkyní komise byla navržena revokace tohoto rozhodnutí z důvodu nedostatečných informací o 

způsobu a odůvodnění financování. Předsedkyně komise zjišťovala informace o stávajícím 

financování, kdy Asociace ŠSL pro tento rok zrušila některé postupové soutěže, a proto je potřeba 

zjistit způsob letošního financování školních sportovních akcí ze strany AŠSK. Byla také vedena 

diskuse o kompetencích KVV a KMTS k předložení podání návrhu RM na možné financování těchto 

sportovních akcí. Komise se po diskusi shodla na sjednání schůzky, které se účastní Mgr. Josef Strejc, 

Mgr. Roman Behún, Mgr. Renáta Vesecká. Schůzku svolá Mgr. Josef Strejc.           hlasováno 7/0/0 

 

ad 5) Předsedkyně komise a M. Benešová upozornily na rozpor bodu 6.1 a) a bodu 6.4 v dotačním 

programu Výchova a vzdělávání 2025, který však nemá vliv na žádnou podanou žádost, a který bude 

v dotačním programu pro rok 2026 odstraněn.  

Komisaři také byli předsedkyní komise a RNDr. M. Blažkovou informováni o výsledcích schůzky 

svolané z důvodu kontroly plnění reciprocí předložených v žádostech pro rok 2024. Pro snadnější 

ověřování plnění reciprocí za rok 2025 již obdrželi komisaři jejich shrnutí v tabulce Žádosti o finanční 

podporu na rok 2025 a také v dotačním programu pro rok 2026 dojde z toho důvodu k zpřesňující 

změně. 

 

ad 6) Komise posuzovala předložené žádosti pro podporu v oblasti výchovy a vzdělávání na rok 2025, 

které byly podány v souladu s Pravidly pro poskytování dotací a návratných finančních výpomocí 

z rozpočtu města Příbram č. 1/2020.  

Žádost Okresního fotbalového svazu Příbram byla odborem navržena k vyřazení z důvodu porušení 

podmínek dotačního programu Výchova a vzdělávání 2025, a to čl. 2, odst. 2.4. Všechny ostatní 

žádosti byly předloženy v souladu s Pravidly a Programem. 

a) Celková částka, kterou byla komise oprávněna navrhnout k rozdělení v rámci dotačního řízení    

na výchovu a vzdělávání pro rok 2025, byla 1 000 000,- Kč. 

b) Členové komise se usnesli, že při dnešním hodnocení navrhnou k rozdělení celou výše uvedenou 

částku.                     hlasováno  7/0/0 

 

Kvalitu, potřebnost a přínos ostatních žádostí postupně každý člen komise ohodnotil obodováním    

dle 4 dílčích kritérií článku 8.3 „Programu …“. Na základě získaných bodů byla pro předložené 

žádosti vygenerována příslušná finanční částka, která je uvedena v přiložené tabulce. 

      

Jednotliví komisaři se v případě jejich střetu zájmu přihlásili k podjatosti a v daném bodě nehlasovali. 

Konkrétně u žádosti č. 3 – Mgr. Behún, u žádosti č. 6 – Mgr. Strejc, Mgr. Kadeřábek a u žádosti         

č. 11 – RNDr. Blažková a Mgr. Simona Luftová. 

 

KVV hlasováním schválila navrženou výši podpory z rozpočtu města Příbram pro rok 2025, a to pro 

každou žádost. Navržená výše podpory byla pro tyto žádosti ve všech případech odhlasována takto:

                       7/0/0 

resp. dle přihlášení k podjatosti –  pro projekt č. 3          6/0/0 

 pro projekty č. 6 a č. 11         5/0/0 

 



Členové komise se usnesli, že zbylou částku po zaokrouhlení (2,- Kč) připočte k nejnižší částce 

určené k rozdělení, kterou je žádost č. 22.                  hlasováno 7/0/0 

 

ad 7) Diskuse:  

Komisaři diskutovali o jednotlivých žádostech a návrzích reciprocí v nich uvedených.       

 

ad 8)                          

Závěr: 

 

 

Komise navrhuje výši podpory pro oblast Výchova a vzdělávání z rozpočtu města Příbram pro rok 

2025, a to pro každou žádost, která nebyla navržena na vyřazení. 

Navržená výše podpory – viz tabulka v příloze - byla pro tyto žádosti ve všech případech 

odhlasována takto:                                      7/0/0 

- resp. dle přihlášení k podjatosti -  pro projekt č. 3       6/0/0 

    -  pro projekty č. 6 a č. 11      5/0/0 

        

 

 

Termín další schůzky KVV: 9. dubna 2025 v 15:15 hodin.  

Místo:    Základní škola, 28. října 1, Příbram VII 

 

 

Dne 07.02.2025 zapsala Mgr. Brettlová     

 

Předsedkyně komise:  Mgr. Zorka Brožíková 

 

Podpis: 


